



## Medlemsmøte GRSK 15.02.2024, Pors, 19.00

Til stede

Leder	Jan Olav Fredriksen	x
Nest leder	Monika Ravik	x
Sekretær	Lene Gurholt	x
Kasserer	Lill Randi Kolås	x
Styremedlem	Bente Gravli	x
Styremedlem	Anne Kristine Grøtting	x
Styremedlem	Jan Oddmund Ødegaard	x
Styremedlem	Vegard Tangvald	x
Varamedlem	Terje Aaseby	
Regnskapsfører	Gunnbjørg Groven Aspås	x
Medlemmer	Antall	30

<b>Intro med Jan Olav</b>		Jan Olav gikk gjennom sakslista for medlemsmøte.
---------------------------	--	--



<p>1.</p>	<p>Status for pågående kurs. Tanker om flere kurs for 2024. Hvilke andre kurs utover grunnkurs og videregående kan vi få til?  Forslag om trio og videregående 2 kurs.</p>	<p>Monika informerte om hva slags kurs og hvor mange vi har i løpet av året.</p> <p>2 mandager etter andre kursserie satser vi på trio og videregående 2. Hans Thomas og?? skal holde disse kursa.</p> <p>Prøve å få trener 1 kurs her i Porsgrunn.</p> <p>Spørsmål om det er mulighet for dame å melde seg på som mann på kurs. Diskusjoner for og imot rundt dette. Noen mente at alle burde bli inkludert. Mens andre tenker at de fleste vil danse med det motsatte kjønn. Kom også forslag om å ha med egen partner. Ingen damer blir nektet å melde seg på som mann, men heller ikke ønske om mange på samme kursrekke Dette har ikke vært noe problem siden det kanskje bare har vært en dame som ønsker dette pr kurs.</p>
-----------	--	--



<p><b>2. Satsing på unge medlemmer</b></p>	<p>Vegard kom med forslag om å samle de unge ca 1 time før dansekvelden, så de føler at de har et ungdomsmiljø. Kommer tilbake med mere info senere.</p>	<p>Prøve å ta vare på de unge. Mange kommer på dansekveldene våre mens de går på kurs, men blir fort borte etter det. Dette skal være et forebyggende tiltak som skal gjøre at de unge blir litt bedre kjent og blir hos oss etter ferdig kurs også.</p> <p>Spørsmål om det er nødvendig å samle de unge for seg selv nå som de er her? Noen synes dette er positivt for å prøve å få til en ungdomsgjeng i klubben, mens noen synes det er negativt og er bekymret for at de blir delt fra resten av miljøet. Dette er under planlegging, men tanken er ca en gang i måneden. Og at de da fortsetter på dansekvelden etterpå.</p> <p>Alder for hva «unge» er må vi komme tilbake til.</p> <p>Forslag om å ha en kursøkt før dansekveld.</p> <p>Monika informerer om rekordsamling på breddesamling.</p> <p>Mye positiv tilbakemelding fra de unge som går på kurs.</p>
--	--	---



<p><b>3. Satsing på konkurranser</b> Hvordan kan klubben bidra til at flere får interesse for å delta på konkurranser.</p>	<p>Prøve å ufarliggjøre dette. Legge vekt på at det skal være moro.</p>	<p>Monika informerer om div konkurranser som har vært tidligere. Skal vi prøve å få i gang Grenland Swing Dance Open igjen? Forslag om klubb mesterskap. Jarlsberg skal kanskje ha det i samarbeid med oss. De fleste synes det er positivt å få i gang konkurranse igjen. Hva/hvor kan de som skal konkurrere øve? Tenker at det går an å øve før dansekveld av og til. Hans Thomas foreslås som leder av konkurranse gruppe. Deltagere kan søke om økonomisk støtte til å være med på NM.</p>
<p><b>4. Nyttårsfesten 2025</b></p>	<p>Nyttårsfesten 2025: Hei Klubbhus 11. Jan. 2025. - Lokale er bestilt Hilde Fjørtoft spiller. – Hilde er bestilt</p> <p>Vurderer å gå opp fra 450,- til 500,- pr person, som inkluderer mat, kaker, kaffe og musikk. Tenker at vi kan ha maks 120 stk på Hei Klubbhus.</p>	<p>De fleste er positive til pris økning, men også forslag om å ha «light» fest med enklere billigere mat, annen musikk, billigere lokaler.</p>



<b>5. Kurs 2024</b>	<p>God stemning med mange lærevillige deltagere. Mange fra kurs som kommer på dansekvelder.</p> <p>-Tenker å ha 2 kvelder etter andre kursrekke, med Trio kurs og videregående 2 kurs.</p> <p>-Har hatt instruktørmøte, hvor instruktørene kunne komme med innspill. Og hvor vi la en plan for fremtidig kurs.</p>	
<b>6. Kafe K</b>	<ul style="list-style-type: none"><li>• På siste styremøte var det stemning for å være med på en kveld med swing dans på Kafe K.</li><li>• Vi satser på noe i februar neste år.</li><li>• Planlegge dette</li><li>• Jan Oddmund følger opp</li></ul>	<p>Jan Oddmund har sjekket opp med Kafe K, som vi ønsker å samarbeide med. Der var det fullt hele februar. Det viser seg at det er litt tvilsomt om det er ledig fredager. Lør? Forslag om å kjøpe gulvbelegg når vi skal dit. Andre steder å ha sommeravslutning. Seivall?</p>



<b>7. Musikkanelaget på Pors</b>	<p>Musikkanelaget på Pors skurrer og er ikke helt topp. Vi må undersøke om det er noe å gjøre med det.</p> <ul style="list-style-type: none"><li>• Er det høyttalerene som det er noe galt med?</li><li>• Mixepulten?</li></ul> <p>Hvem i Grenland er det som er gode på slike anlegg?</p>	<p>Jan Oddmund skal teste ut om hvor feilen ligger. Kommer tilbake med mere info. Ahre skal ta med seg et par høyttalere og en basskasse han har hjemme. Bare for å teste Hvordan det blir da.</p>
<b>8. Fuktighet på gulvet</b>	<p>Det er kjøpt inn 1 stk vifte. Det hjalp noe.</p> <p>Vi planlegger å kjøpe inn en til slik at vi har 3 stykker</p>	<p>Bedre gulv med en vifte til, så lurt å kjøpe en til.</p> <p>Oppfordre til å ta av sko i gangen, for å slippe fuktighet på gulvet.</p> <p>Blir laminert lapp med dette.</p>



<b>9. Bedre skilting av lokalet vårt</b>	Jan Olav foreslo å kjøpe et skilt med GRSK som kan stå ute på trappa, så det blir lettere for nye å finne fram.	Kjøpe et par skilt. Et på trappa og en i gangen.
<b>10. Diverse</b>		Skal vi ha 35 års jubileumsfest? Det må vi komme tilbake til. Skal Pors rives? Pr nå er ingenting bestemt. Forslag om å ha egen festkomite. Forslag om å egen hjelper gruppe til andre arrangementer. Forslag om levende musikk på dansekvelder av og til. Må få retta opp på hjemmesiden vår, spesielt adressen til klubbhuset. Forslag om å ha årskort. Forslag om vervepremie for å få nytt medlem.



--	--	--